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SĒDES  PROTOKOLS 
Baloži, Ķekavas novads 

 

2024.gada 17.janvāris                           protokols Nr. 2. 
 

Kārtējā atklātā domes sēde 

- izsludināta 12.01.2024.plkst. 08:58 

- atklāta 17.01.2024. plkst. 09:00 

 

Darba kārtība 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas jautājumi 

1. Par nodomu protokola parakstīšanu;  

2. Par Ķekavas novada pirmsskolas izglītības iestādes “Zvaigznīte”  vadītājas iecelšanu amatā;  

3. Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada Sporta centrs”  darbinieku 

darbības rezultātu novērtēšanas nolikuma apstiprināšanu. 

Finanšu komitejas jautājumi  

4. Par līguma “Ķekavas vidusskolas sporta halles jaunbūves būvniecība Gaismas ielā 7A, 

Ķekavā, Ķekavas novadā” slēgšanu;  

5. Par atklāta konkursa nolikuma Ķekavas novada pašvaldības izpilddirektora vietnieka amata 

pretendenta atlasei apstiprināšanu;  

6. Par pabalsta izmaksu saistībā ar gūtajiem miesas bojājumiem pildot dienesta pienākumus. 

Sociālo lietu komitejas jautājumi  

7. Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības 2021.gada 6.oktobra saistošajos noteikumos 

Nr.29/2021 “Par pašvaldības atbalstu bāreņiem un bez vecāku gādības palikušiem bērniem 

pēc pilngadības sasniegšanas, audžuģimenēm un aizbildņiem Ķekavas novadā”;  

8. Par dzīvojamās platības izīrēšanu kvalificētam speciālistam. 

Īpašumu komitejas jautājumi 

9. Par zemes piešķiršanu nomā P.E. uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma “Rāmaviņa”, 

Rāmavā, Ķekavas pagastā;  

10. Par zemes piešķiršanu nomā R.B. uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma “Krasti”, 

Daugmales pagastā;  

11. Par nekustamā īpašuma “Pie Lūriem” maiņu pret nekustamā īpašuma “Lūri 1” sastāvā 

esošajām zemes vienībām  Ķekavas pagastā;  

12. Par grozījumiem 2021.gada 28.jūnija līgumā Nr.1-17.1/21/275  “Par ceļa reālservitūta 

nodibināšanu”. 

Attīstības komitejas jautājumi  

13. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai nekustamā 

īpašuma “Mašenu sils” zemes vienībā ar kadastra apzīmējumu 80250020181, Baldones 

pagastā;  

14. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai nekustamā 

īpašuma “Silenieki -1”, Ķekavas pagastā, sadalei;  

15. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai nekustamā 

īpašuma “Upmalītes”, Ķekavas pagastā, sadalei;  

16. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai nekustamā 

īpašuma “Bāliņi”, Ķekavas pagastā, sadalei;  

mailto:novads@kekava.lv
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17. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamā īpašuma “Lapenieki - 1”, 

Lapeniekos, Ķekavas pagastā, sadalei;  

18. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajā īpašumā “Saulsargi” un “Kūmiņi”, 

Baldones pagastā robežas pārkārtošanai;  

19. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu  nekustamajam īpašumam “Vecigauņi”, 

Baldones pagastā;  

20. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu  nekustamajam īpašumam “Avotnieki”, 

Baldones pagastā;  

21. Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa maiņu īpašumā “Upes-Baloži”, Baldones pagastā;  

22. Par precizējumiem Ķekavas novada domes 2023.gada 6.decembra domes lēmumā Nr. 24;  

23. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam ”Raņķi-1”, Ķekavas 

pagastā;  

24. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam ”Jaunmuižnieki”, Ķekavā;  

25. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam ”Jaunvidēji”, Katlakalnā, 

Ķekavas pagastā;  

26. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam “Vimbas”, Vimbukrogā, 

Ķekavas pagastā;  

27. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2023.gada 20. decembra lēmumā Nr. 36  “Par 

nekustamā īpašuma lietošanas mērķa noteikšanu nomas zemes vienības daļai 

“Grantsbedres”, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā”;  

28. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2023.gada 20. decembra lēmumā Nr. 37  “Par 

nekustamā īpašuma lietošanas mērķa noteikšanu nomas zemes vienības daļai  nekustamajā 

īpašumā Baložu ielā 1, Baložos, Ķekavas novadā”. 

Priekšsēdētāja jautājums 

29. Par grozījumu Ķekavas novada domes 2021.gada 5.jūlija lēmumā  Nr.6 “Par Ķekavas 

novada domes pastāvīgās Drošības komitejas sastāva ievēlēšanu”.  

Priekšsēdētāja jautājums 

30. Par dalību un līguma parakstīšanu INTERREG VI-A Igaunijas-Latvijas Programmas 2021.-

2027.gadam projektā “Piekļuves veicināšana ūdens tūrisma aktivitātēm” (RIVERWAYS II / 

Upesceļi II). 

 

 

Sēdi vada – domes priekšsēdētājs Juris Žilko, 

Sēdi protokolē – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete.  

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks.  

Pašvaldības darbinieki:  

Izpilddirektore Jolanta Jansone;  

Centrālās administrācija - 

Iekšējais auditors Viktorija Belova; 

Administratīvās pārvaldes juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne, personāla speciāliste 

Sandija Ezera;  

Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītāja Kristīne Danovska, vadītājas vietnieks Juris 

Križanovskis, projektu vadītājs Māris Ozoliņš; 

Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes vadītāja Linda Zaķe; 

Īpašumu pārvaldes vadītāja vietniece Andra Vanaga. 

Sociālā dienesta juriste Ilze Birzule. 
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Ieinteresētās personas – privātpersona Anita Grahoļska, Latvijas futbola federācijas pārstāvis 

Sergejs Glaskovs. 

 

Sēdē nepiedalās: Gatis Līcis, Ineta Lazda. 

 

 

Sēdes norise tiek fiksēta audio un videoierakstā. 

Žilko atklāj domes kārtējo sēdi. Viņš informē, ka attaisnotu iemeslu dēļ deputāte Inese Jēkabsone 

sēdē piedalīsies attālināti. 

 

 

Par darba kārtību 

Žilko informē par izsludināto darba kārtību. Viņš aicina sēdes darba kārtību papildināt ar vienu 

jautājumu un pamato jautājuma iekļaušanas steidzamību domes sēdes darba kārtībā. Papildus 

Žilko piedāvā jautājumu par bērnudārza Zvaigznīte vadītājas apstiprināšanu amatā izskatīt, kā 

pirmo, jo pretendente ieradusies uz domes sēdi. 

Jautājumu un citu priekšlikumu par darba kārtību nav un Žilko aicina balsot par 

priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Jura Žilko –  

Jautājumu - Par Ķekavas novada pirmsskolas izglītības iestādes “Zvaigznīte” vadītājas 

iecelšanu amatā - izksatīt kā pirmo, 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

2.priekšlikums no Jura Žilko –  

Papildināt darba kārtību ar jautājumu – “Par dalību un līguma parakstīšanu INTERREG 

VI-A Igaunijas-Latvijas Programmas 2021.-2027.gadam projektā “Piekļuves veicināšana 

ūdens tūrisma aktivitātēm” (RIVERWAYS II / Upesceļi II)”, 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikumi atbalstīti, darba kārtību sakārto atbilstoši tiem un Žilko aicina balsot par 

papildināto sēdes darba kārtību. 
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Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt domes 2024.gada 17.janvāra sēdes darba kārtību. 

 

 

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJAS JAUTĀJUMS 

2. 
Par iestādes vadītājas apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.9:08) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – bērnudārza Zvaigznīte iepriekšējā vadītāja devusies 

pelnītā atpūtā, tāpēc tika izsludināts konkurss uz vakanto amatu, pieteicās piecas pretendentes, 

bet pēc kvalifikācijas atlases palika divas pretendentes, kuras tika uzaicinātas uz klātienes 

interviju. Pēc intervijām labākā pretendente izrādījās Grahoļskas kundze, kurai ir 20 gadu 

pieredze gan kā pirmsskolas izglītības pedagogam, gan kā bērnudārza vadītājai ar savu skaidru 

redzējumu par pirmsskolas izglītības iestādes Zvaigznīte attīstību. Jautājumu izskatīja komiteja 

un atbalstīja personas ievēlēšanu amatā. 

Jautājumu sadaļā piedalās Žilko, Grahoļska, Andris Vītols, Cīrule, Rasnace, Variks. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Romanovska, Andris Vītols. 

Žilko slēdz debates aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Iecelt A.G. Ķekavas novada pirmsskolas izglītības iestādes “Zvaigznīte” vadītājas amatā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

1. 
Par nodomu protokola parakstīšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.28:55) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – pērnā gada 13.novembrī pašvaldība saņēma Latvijas 

futbola federācijas piedāvājumu noslēgt nodomu protokolu par piepūšamas slēgtas futbola 

halles uzstādīšanu Ķekavā. Šāda halle novadā ir ļoti nepieciešama gan izglītības procesu 

nodrošināšanai, gan arī ārpus izglītības procesa, lai nodrošinātu iedzīvotājiem aktīvu 
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dzīvesveidu. Fedrācijas piedāvājumu komiteja izskatīja vairākas reizes, kā informatīvu materiālu 

un šā gada janvāra sēdē iecere jau bija rezultējusies nodomu protokolā, kas tiek virzīts 

parakstīšanai. Izskatīšanas procesā sākotnējais nodomu protokols labots un precizēts, atrasta 

halles uzsādīšanas vieta pie sporta kluba Bultas, tāpat rasts risinājums ieceres finansēšanai. Arī 

Ķekavas novada attīstības programmā paredzēta sporta infrastruktūras attīstība, kam atbilst 

šādas halles būvniecība. 

Ziņojumu papildina Žilko un Danovska. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Žilko, Zvaigzne, Variks, Glaskovs, Ceļmalnieks, Andris 

Vītols, Putniņa, Danovska, Pūriņa, Pozņaks. 

Sēdē pārtraukums no plkst. 10:15 līdz 10:25. 

Turpinās jautājumu sadaļa, piedalās Zvaigzne, Variks, Putniņa, Danovska, Glaskovs, 

Romanovska, Gorkšs, Žilko, Pūriņa, Jerums, Zaķe, Hermanis, Andris Vītols, Ceļmalnieks, 

Cīrule. 

Jerums izsaka mutisku deputāta pieprasījumu – viņš lūdz sniegt informāciju par visiem 

pieredzes apmaiņas braucieniem, kuros piedalījās domes deputāti, komiteju vadītāji, 

priekšsēdētājs un viņa vietnieki  tālāk par 25 km radiusu ap Ķekavas novada pašvaldības ēku, 

kas veikti 2023.gadā. 

Jerums komentē savus priekšlikumus. 

Jautājumu un priekšlikumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Andris Vītols, Pozņaks, Jerums, Variks, Gorkšs, Ceļmalnieks, Jerums otrreiz, Putniņa, 

Pozņaks, Aigars Vītols, Keisters. 

Žilko slēdz debates un pauž sēdes vadītāja viedokli. 

Žilko aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

1.priekšlikums no Jura Žilko –  

Balsota par alternatīvo nodomu protokolu, 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  

“Atturas” – 3 (Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Karina Putniņa),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
   

 

2.priekšlikums no Jura Jeruma –  

Uzsākt lokālplānojuma izstrādi un būvprojekta izstrādi pēc Sadarbības līguma 

noslēgšanas, 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris 

Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks), “Pret” – 6 (Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Juris Žilko, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs),   

“Atturas” – 4 (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Ineta Romanovska, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
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3.priekšlikums no Jura Jeruma –  

Projektēšanas darbu specifikāciju/darba uzdevumu/telpu programmu - apstiprināt domes 

sēdē, 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris 

Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks), “Pret” – 6 (Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Juris Žilko, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs),  “Atturas” – 4 (Aigars Vītols, 

Arnolds Keisters, Ineta Romanovska, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 

 

 

Žilko aicina balsot par lēmuma projektu ar alternatīvo nodomu protokolu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – 4 (Elīna Rasnace, Inese 

Jēkabsone, Juris Jerums, Karina Putniņa),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbalstīt nodomu protokola parakstīšanu ar biedrību “Latvijas Futbola federācija” par 

futbola infrastruktūras izveidi. 

Lēmums pielikumā.  

 

 
Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu – 

Ceļmalnieks balsoja par, bet joprojām aicina vispirms izstrādāt un noslēgt sadarbības līgumu un 

tikai tad uzsākt kādas reālas darbības. 

Jerums - attiecībā uz lokālplānojumu un būvprojekta izstrādi pēc līguma noslēgšanas, tad tas 

nenotiks, un pašbaldība saistības uzņemsies un līdzekļus sāks tērēt pirms būs skaidrība par 

tālāko sadarbību, un līdzekļi būs jāparedz tuvāko divu nedēļu laikā. Otra priekšlikuma 

neatbalstīšana nozīmē to, ka dome neredzēs specifikāciju darbu projektēšanai, kas nozīmē, ka 

dome nevēlas redzēt, cik liela būs halle, kādas tajā būs papildus funkcijas, to visu izlems kāds un 

izmaksas tiks saņemtas tad, kad tās tiks saņemtas.  

Variks visos balsojumos balsoja par – par alternatīvo protokolu viņš balsoja par, jo katrs 

nākošais nodomu protokola variants, kuru izskatīja komitejās, kļuva kvalitatīvāks un šajā ir 

iestrādāta vismaz viena frāze, kas ļauj to atbalstīt, atšķirībā no tiem, kurus skatīja komitejās, jo 

tajos nebija iekļauts juridiskais pamats. Arī par otro priekšlikumu viņš balsoja par, jo visi 

argumenti, kurus tikko minēja Jerums ir pamatoti, situācijā, kad notiek naudas ieguldīšana, bet 

šobrīd īsti nav redzams rezultāts un pastāv iespējamība, ka naudu ieguldīs bez rezultāta. Viņš 

balsoja arī par trešo priekšlikumu, jo velkot paralēles ar nodomu protokola sagatavošanu, arī 

projektēšanas darbu specifikācija uzlabotos. Viņš atgādina, ka halles atrašanās vietā teritorijas 

plānojums nemaz neparedz 23 metru augstas būves. Arī lēmumu viņš atbalstīja un tikai tāpēc, ka 

jurists bija atradis juridisko pamatojumu šo darbību veikšanai. Variks atbalsta sporta 

infrastruktūras attīstību novadā, bet cer, ka turpmāk lēmumu pieņemšanas procedūra būs 

kvalitatīvāka. 

Putniņa atbalstīja Jeruma priekšlikumus, jo tajos saskatīja racionālu graudu, tomēr balsojumā 

par lēmumu viņa atturējās, jo uz tiem daudzajiem jautājumiem, kurus viņa uzdeva jau pirms 

gada, vēl arvien atbildes nav saņemtas. Arī pēc finanšu komitejas ir tāda pati neskaidrība, bet to 

atbalstot tiek dota zaļā gaisma nodokļu maksātāju līdzekļu tērēšanai, vismaz 10 tūkstoši 
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lokālplānojumam un nezināma summa projektēšanai. Viņa uzskata, ka vispirms būtu jābūt 

sadarbības līgumam, kurā būtu atrunātas visas saistības un pušu pienākumi. Viņa pauž 

līdzjūtību juristam, kam ir jāiegulda liels darbs, lai vismaz kaut kādu juridisko pamatu tur 

ieliktu.  Putniņa atbalsta visa veida sporta būvju celtniecību, bet tikai uz likumīga pamata. 

 

 

 

3. 
Par nolikuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:35:24) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – viņa atgādina, ka šā gada 1.janvārī darbu uzsāka jauna 

iestāde Ķekavas novada sporta centrs, kuru izveidoja apvienojot Baldones sporta kompleksu un 

Ķekavas sporta aģentūru. Pērnā gada novembrī dome apstiprināja iestādes nolikumu, bet, lai 

nodrošinātu sporta centra darbinieku vienotu atlīdzības un sociālo garantiju sistēmu, 

nepieciešams apstiprināt darbinieku darbības rezultātu novērtēšanas nolikumu. Tas ir standarta 

nolikums, tāds pats kā citām iestādēm. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina  balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada Sporta centrs” 

darbinieku darbības rezultātu novērtēšanas nolikumu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

FINANŠU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

4. 
Par līguma slēgšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:38:25) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – ir konstatēts, ka šī būve atbilst novada attīstības investīciju 

plānam, ir arī veikta publiskā iepirkuma procedūra un atzīts uzvarētājs, taču viens no iepirkuma 

pretendentiem bija iesniedzis sūdzību Iepirkumu uzraudzības birojam, apstrīdot iepirkuma 

rezultātus. Šobrīd no Iepirkumu uzraudzības biroja saņemta atbilde, kas noraida šo sūdzību, 

neizskatot to pēc būtības un neierosinot administratīvo procesu. Tāpat pērnā gada augustā dome 

pieņēma lēmumu par aizņēmuma ņemšanu šī projekta realizēšanai un aizņēmumu un galvojumu 

padomei tika lūgta atļauja saņemt kredītu Valsts kasē. Aizņēmums ir piešķirts un ir spēkā un 

pērnā gada septembrī noslēgts aizņēmuma līgums. Līdz ar to iespējams slēgt līgumu ar 

būvdarbu veicēju, par ko arī sagatavots lēmuma projekts. 

Jautājumu nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Andris Vītols, Variks. 

Žilko slēdz debates un pauž sēdes vadītāja viedokli. 
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Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Slēgt līgumu ar publiskā iepirkuma procedūras uzvarētāju “Personu apvienību ARGUS, 

Velve-AE” par projektā “Ķekavas vidusskolas sporta halles jaunbūves būvniecība Gaismas 

ielā 7A, Ķekavā, Ķekavas novadā” paredzēto darbu (būvniecība un autoruzraudzība) 

veikšanu, par kopējo summu ieskaitot 21% PVN  4 589 584,45 EUR. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

5. 
Par konkursa nolikuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:51:30) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – normatīvie akti nosaka, kādā veidā pašvaldībā izvēlas 

izpilddirektoru un tā vietnieku, nosakot vērtējamos kritērijus un nosakot, ka kritēriji ir tādi paši, 

kā izvērtējot izpilddirektora amata kandidātus. Pamatojoties uz normatīvajiem aktiem arī 

sagatavots nolikums par atklāto konkursu izpilddirektora vienieka amatam. Jautājumu izskatīja 

pagājušās nedēļas Finanšu komitejā, kurā nobalsoja par precizējumiem šai nolikumā, un 

attiecīgi nolikums arī precizēts. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Žilko, Ezera, Andris Vītols, Belova. 

Sēdē pārtraukums no plkst. 13:05 līdz 14:05.  

Žilko atsāk domes sēdi (video un audio ierakstā sēde atsākas plkst. 5:06:25). 

Turpinās jautājumu sadaļa, piedalās Ceļmalnieks, Žilko, Belova, Putniņa, Andris Vītols, Variks, 

Pozņaks, Jerums, Jansone. 

 

Andris Vītols paziņo - ja tiks atbalstīti Pozņaka priekšlikumi, tad viņš atsauc savus 

priekšlikumus: 

- “Izteikt 4.8. apakšpunktu šādā redakcijā: "4.8.Vēlama profesionāla pieredze pašvaldībai 

piederošu kapitāla daļu un kapitālsabiedrības pārvaldībā, ievērojot labas pārvaldības 

principus.", 

- Izteikt 5.12.9. apakšpunktu, attiecīgi precizējot 2. un 3. pielikumu, šādā redakcijā: 

"5.12.9.profesionāla pieredze pašvaldībai piederošu kapitāla daļu un kapitālsabiedrības 

pārvaldībā, ievērojot labas pārvaldības principus – līdz 3 punktiem", 

- Izteikt 5.6.3. apakšpunktu šāda redakcijā, attiecīgi precizējot 2. un 3. pielikumu: 

"5.6.3.vēlama profesionāla pieredze pašvaldībai piederošu kapitāla daļu un 

kapitālsabiedrības pārvaldībā, ievērojot labas pārvaldības principus – līdz 3 punktiem. " 
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Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Jerums, Variks, Jerums otrreiz. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Voldemāra Pozņaka –  

Izslēgt no nolikuma 4.8.punktu, 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 2 (Andris 

Ceļmalnieks, Valts Variks),  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
   

Andris Vītols pauž viedokli par savu balsojumu – viņš balsoja par un atsauc savu priekšlikumu, 

kas iesniegts par šo pašu nolikuma punktu. 

 

 

2.priekšlikums no Voldemāra Pozņaka –  

Izslēgt no nolikuma 5.6.3., 5.12.9.punktus, 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 1 (Valts Variks),   

“Atturas” – 2 (Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
   

Andris Vītols pauž viedokli par savu balsojumu – viņš balsoja par un atsauc savus 

priekšlikumus, kas iesniegti par šiem diviem nolikuma punktiem. 

 

 

3.priekšlikums no Andra Vītola –  

Izteikt nolikuma 4.4. apakšpunktu šādā redakcijā: "Vismaz 2 gadu nepārtraukta pieredze 

vadošā amatā pēdējos 5 gados un, vēlams, padoto darbinieku skaits 10 un vairāk." 

Atklāti balsojot 

ar 12 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 1 (Valts Variks), “Atturas” – 3 (Andris 

Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Karina Putniņa),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
   

 

 

4.priekšlikums no Andra Vītola –  

Izteikt nolikuma 5.6.1. apakšpunktu šādā redakcijā: 

"5.6.1. vismaz 2 gadu nepārtraukta pieredze vadošā amatā pēdējos 5 gados un, vēlams, 

padoto darbinieku skaits 10 un vairāk - par katru gadu 2 punkti (pretendents tiek izslēgts 

no vērtēšanas, ja viņam nav vismaz 2 gadu nepārtraukta darba pieredze vadošā amatā 

pēdējo 5 gadu laikā), attiecīgi precizējot 2. un 3. pielikumu attiecībā uz punktu skaitu 
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Atklāti balsojot 

ar 12 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 1 (Valts Variks), “Atturas” – 3 (Andris 

Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Karina Putniņa),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

5.priekšlikums no Kristīnes Hāzes –  

Nolikuma Punktu 4.3 izteikt šadā redakcijā: "Vismaz vienas Eiropas Savienības oficiālās 

valodas prasmes profesionālai darbībai B2 līmenī". 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Elīna Rasnace, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),   

“Atturas” – 2 (Arnolds Keisters, Dace Cīrule),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
   

 

6.priekšlikums no Jura Jeruma –  

Papildināt nolikuma 2.1.punktu ar teikumu: Domes deputāti, komiteju vadītāji un vietnieki, 

domes priekšsēdētāja vietnieki, komisijā netiek iekļauti. Domes priekšsēdētājs var tikt 

iekļauts komisijā. 

Atklāti balsojot 

ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, Juris Jerums, Valts Variks), 

"Pret" – 7 (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Juris Žilko, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 4 (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, 

Ineta Romanovska, Karina Putniņa),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
   

 

7.priekšlikums no Jura Žilko –  

Nolikuma 2.1. punktu izteikt sekojošā redakcijā: 2.1. Konkursa atlases un vērtēšanas 

komisiju 7 cilvēku sastāvā (turpmāk – komisija) ar rīkojumu izveido pašvaldības domes 

priekšsēdētājs, 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 2 (Juris Jerums, Valts 

Variks), “Atturas” – 1 (Arnolds Keisters),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
   

 

8.priekšlikums no Jura Žilko –  

Nolikumā 5.4. un  5.9. punktā vārdu [visaugstāko] aizvietot ar [augstāko]. 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Karina Putniņa),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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Nolikumu labo atbilstoši atbalstītajiem priekšlikumiem un Žilko aicina balsot par laboto lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 2 (Juris Jerums, Valts 

Variks),  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt atklāta konkursa nolikumu Ķekavas novada pašvaldības izpilddirektora 

vietnieka amata pretendentu atlasei.  

Lēmums pielikumā.  

 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu – 

Jerums – viņš jau iepriekš vērsa uzmanību uz dažām īpatnībām, katru reizi jautājums ir 

steidzams, kas liek domāt, ka ir kaut kas ko deputāti nezina. Vēl viņš atgādina, ka Finanšu 

komiteja ar sešām balsīm “par” nobalsoja par viņa priekšlikumu attiecībā uz vērtēšanas 

komisiju, kas nozīmēja, ka vērtēšanas komisiju izveido izpilddirektore ar savu rīkojumu, savukārt 

dome nupat nobalsoja, ka vērtēšanas komisiju tomēr veidos domes priekšsēdētājs, kas viņam liek 

domāt, ka diskusijas par prasībām pretendentiem bija pilnīgi liekas. 

Variks – balsoja pret, un galvenais arguments ir izmaiņas nolikuma 4.4. punktā, viņš nolasa 

versiju, kas bija nolikumā iestrādāta un versiju par kādu nupat nobalsoja dome, kas nozīmē, ka 

prasības tiek samazinātas, un otrs arguments ir izslēgtā prasība par pieredzi kapitālsabiedrību 

jautājumos, kas apdraud pašvaldības nolikumā minēto prasību izpildi. 

 

 

 

6. 
Par vienreizēja pabalsta piešķiršanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:20:10) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – konstatēts, ka pašvaldības policijas darbiniekam nodarīti 

miesas bojājumi. Tie radušies pildot dienesta pienākumus, lai novērstu citiem sabiedrības 

locekļiem draudošās briesmas, un tās nav bijis iespējams novērst citādi, kā tikai pašam 

pašaizliedzīgi rīkojoties. Valsts darba inspekcijas un kriminālprocesa ietvaros konstatēts, ka 

personas miesas bojājumi radušies pildot dienesta pienākumus, un saskaņā ar normatīvajiem 

aktiem šādos gadījumos personai izmaksājams vienreizējs pabalsts. Par to arī sagatavots 

atbilstošs lēmuma projekts, kas paredz izmaksāt personai vienreizēju pabalstu no pašvaldības 

policijas budžeta līdzekļiem. 

Jautājumu nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Pozņaks. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt Reģionālā pašvaldības policijas darbiniekam, inspektoram A.R. vienreizēju 

pabalstu EUR 2000,00, izmaksājot to no Reģionālās pašvaldības policijas budžeta.  

Lēmums pielikumā.  

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 15:27 līdz 15:40. 

 

SOCIĀLO LIETU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

7. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:42:02) 

Par jautājumu ziņo Edgars Brigmanis – sociālais dienests sagatavojis grozījumus saistošajos 

noteikumos. Grozījumi tika publicēti pašvaldības mājaslapā, tomēr neviens priekšlikums no 

iedzīvotājiem netika saņemts. Grozījumi bija nepieciešami, jo no 1.janvāra ir mainījušās 

Ministru kabineta noteikumos noteiktās ienākumu robežas. Šobrīd spēkā esošajos saistošajos 

noteikumos pabalstu apmērs noteikts skaitliski, bet, lai katru reizi pie Ministru kabineta 

grozījumiem nebūtu jāgroza arī saistošie noteikumi, tad grozījumos pabalstu apmērs tiks noteikts 

atbilstoši Ministru kabineta noteikumiem. Brigmanis min saistošo noteikumu punktus, kuros 

paredzēti grozījumi. Tāpat saistošos noteikumus paredzēts papildināt ar veselu nodaļu, kas 

paredzēs pabalstus ēdināšanas izdevumu segšanai, saskaņā ar Ministru kabineta noteikumiem. 

Viņš min pabalstu apmērus un pretendentu loku, kam izmaksas tiks segtas. Brigmanis paskaidro, 

ka šā gada budžetā šie izdevumi ir paredzēti. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Birzule. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.1/2024 “Grozījumi 

Ķekavas novada pašvaldības 2021.gada 6.oktobra saistošajos noteikumos Nr.29/2021 “Par 

pašvaldības atbalstu bāreņiem un bez vecāku gādības palikušiem bērniem pēc pilngadības 

sasniegšanas, audžuģimenēm un aizbildņiem Ķekavas novadā”” un to paskaidrojuma 

rakstu.  

Lēmums pielikumā.  
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8. 
Par dzīvojamās platības piešķiršanu speciālistam 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:47:52) 

Par jautājumu ziņo Edgars Brigmanis – saņemts iesniegums no Baldones vidusskolas direktores 

ar lūgumu piešķirt dzīvojamo platību pedagogam. Persona strādā Baldones vidusskolā un tā 

atbilst visiem kritērijiem, lai tai varētu piešķirt dzīvojamo platību. Personai ir arī divi 

nepilngadīgi bērni, kas mācās mācību iestādē Valdlaučos, tāpēc arī dzīvojamā platība atrasta 

Valdlaučos. 

Jautājumu sadaļā piedalās Keisters, Vanaga. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izīrēt L.U. dzīvokli, Izstāžu ielā 3, Valdlaučos, Ķekavas pagastā, uz laiku no 2024.gada 

1.februāra līdz 2027.gada 31.janvārim. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

ĪPAŠUMU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

9. 
Par zemes piešķiršanu nomā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:51:45) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – saņemts iesniegums no privātpersonas ar lūgumu pagarināt 

sakņu dārza nomu, sagatavots lēmuma prjekts par nomas pagarinājumu uz diviem gadiem. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt nomā zemi 730 m2 platībā (daļa no Ķekavas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma „Rāmaviņa”) P.E., nosakot zemes nomas līguma termiņu līdz 

2025.gada 31.decembrim, personiskās palīgsaimniecības vajadzībām, bez apbūves 

tiesībām. 

Lēmums pielikumā.  
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10. 
Par zemes piešķiršanu nomā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:53:02) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – saņemts iesniegums no privātpersonas par sakņu dārza 

nomas līguma pagarināšanu. Arī šajā gadījumā līgums tiek pagarināts uz diviem gadiem. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt nomā zemi 0.04 ha platībā (daļa no Ķekavas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma „Krasti”, Daugmales pagastā) R.B., nosakot zemes nomas līguma 

termiņu līdz 2025.gada 31.decembrim, personiskās palīgsaimniecības vajadzībām, bez 

apbūves tiesībām. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

11. 
Par nekustamo īpašumu maiņu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:53:56) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – ar šo lēmuma projektu tiek pabeigts darbs, kas aizsākās jau 

iepriekšējā sasaukumā un proti, tiek mainīts pašvaldībai piederošs īpašums pret privātpersonai 

piederošo īpašumu, kura vērtība ir nedaudz lielāka par pašvaldības īpašumu, tāpēc personai tiks 

piemaksāta cenu starpība. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Mainīt Ķekavas novada pašvaldībai piederošo nekustamo īpašumu “Pie Lūriem”, kas 

sastāv no zemes vienības 0.8933 ha platībā, pret S.S. piederošā nekustamā īpašuma “Lūri 

1”, sastāvā esošajām 3 zemes vienībām ar kopējo platību 0.7858 ha. 

Lēmums pielikumā.  
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12. 
Par grozījumiem domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:55:42) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – ar šiem grozījumiem groza līguma divus punktus, jo 

sākotnēji servitūts tika nodobināts uz diviem pašvaldības īpašumiem, bet laika gaitā ceļi ir 

izdalīti atsevišķos īpašumos, līdz ar to nepieciešami grozījumi servitūta līgumā. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izteikt starp Ķekavas novada pašvaldību, A.F. un K.F. 2021.gada 28.jūnijā noslēgtā līguma 

Nr.1-17.1/21/275 punktus jaunā redakcijā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

13. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:57:10) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – pašvaldībā saņemts iesniegums no juridiskas personas ar 

lūgumu atļaut uzsākt zemes ierīcības projektu ar mērķi izdalīt Rail Baltica dzelzceļa trasei 

nepieciešamās zemes vienības. Sagatavots atbilstošs lēmuma projekts, kuru komiteja atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Mašenu sils”, 

Baldones pagastā, zemes vienībā ar kadastra apzīmējumu 80250020181 saskaņā ar zemes 

ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  
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14. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:58:41) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – arī šajā gadījumā saņemts iesniegums ar lūgumu atļaut 

uzsākt zemes ierīcības projektu ar mērķi izdalīt Rail Baltica dzelzceļa trasei nepieciešamās 

zemes vienības. Sagatavots atbilstošs lēmuma projekts, kuru komiteja atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Silenieki -1”, Ķekavas 

pagastā, sadalei saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

15. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:59:44) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – tāds pats jautājums kā divi iepriekšējie, komitejā tas izskatīts 

un atbalstīts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Upmalītes”, Ķekavas 

pagastā, sadalei saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  
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16. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:01:00) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – arī šis ir tāds pat jautājums, kā trī iepriekšējie, komitejā 

atbalstīts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Bāliņi”, Ķekavas 

pagastā, sadalei saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

17. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:02:05) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – saņemts iesniegums no privātpersonas ar lūgumu atļaut 

uzsākt zemes ierīcības projektu zemes sadalei. Tā kā lūgums atbilst teritorijas plānojumam, tad 

sagatavots atbilstošs lēmuma projekts zemes sadalei un tās apbūvei. Komitejā jautājums 

atbalstīts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Variks aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Lapenieki - 1”, 

Lapeniekos, Ķekavas pagastā, sadalei saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes 

nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  
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18. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:03:30) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – pašvaldībā saņemts iesniegums ar lūgumu apstiprināt zemes 

ierīcības projektu. Projekts izstrādāts atbilstoši nosacījumiem, tā rezultātā tiks pārkārtota zemju 

savstarpējā robeža, bet jaunas zemes vienības neveidosies. Komitejā jautājums izskatīts un 

atbalstīts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes ierīcības projektu nekustamo īpašumu “Saulsargi” un “Kūmiņi”, 

Baldones pagastā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

19. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:04:58) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – pašvaldībā saņemts iesniegums ar lūgumu apstiprināt zemes 

ierīcības projektu, lēmums par projekta uzsākšanu pieņemts 2023.gada septembrī, tas izstrādāts 

atbilstoši izdotajiem nosacījumiem, zeme tiek sadalīta divās daļās un atsevišķi izdalīta ceļa 

infrastruktūra. Komitejā jautājums izskatīts un atbalstīts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes ierīcības projektu nekustamā īpašuma “Vecigauņi”, Baldones pagastā. 

Lēmums pielikumā.  
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20. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:06:27) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – ir izstrādāts zemes ierīcības projekts, ar kuru atdala Rail 

Baltica nepieciešamās zemes vienības. Dome lēmumu par zemes ierīcības projekta uzsākšanu 

pieņēma 2023.gada jūnijā, saskaņā ar kuru projekts izstrādāts. Komitejā jautājums atbalstīts un 

virzīts uz domi. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes ierīcības projektu nekustamā īpašuma “Avotnieki”, Baldones pagastā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

21. 
Par lietošanas mērķa maiņu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:07:40) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – saņemts iesniegums ar lūgumu īpašumam noteikt dalīto 

lietošanas mēķi, jo 5000 kv.m.liela īpašuma daļa nodota TELE 2 inženierkomunikāciju izveidei. 

Jautājumu komiteja izskatīja un atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nekustamā īpašuma “Upes-Baloži”, Baldones pagastā, noteikt dalīto nekustamā īpašuma 

lietošanas mērķi. 

Lēmums pielikumā.  
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22. 
Par labojumiem domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:09:40) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – šajā gadījumā domes pērnā gada 6.decembrī pieņemtajā 

lēmumā bija kļūda ielas nosaukumā, jo ir nevis Dīķa iela, bet Dīķu iela, kas arī ar šo lēmumu 

tiek labots. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izteikt jaunā redakcijā Ķekavas novada domes 2023.gada 6.decembra lēmumu Nr. 24.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

23. 
Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:11:41) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – saņemts iesniegums ar lūgumu atļaut uzsākt detālplānojuma 

izstrādi šai īpašumā ar mērķi izveidot derīgo izrakteņu ieguves vietu. Sagatavots atbilstošs 

lēmuma projekts, kuru izskatīja komitejā un lēma darba uzdevumu papildināt ar normu, ka par 

detālplānojuma izstrādi jāinformē Rīgas HES, tas arī ir izdarīts un darba uzdevums papildināts. 

Komiteja sniedza pozitīvu atzinumu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt detālplānojuma izstrādi nekustamā īpašuma “Raņķi-1”, Ķekavas pagastā, 

derīgo izrakteņu ieguvei saskaņā ar darba uzdevumu.  

Lēmums pielikumā.  
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24. 
Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:15:16) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – saņemts iesniegums ar lūgumu atļaut izstrādāt 

detālplānojumu īpašumā Jaunmuižnieki, kas arodas Ķekavas pilsētā, ar mērķi īpašumu sadalīt 

un apbūvēt ar privātmājām vai dvīņu mājām, kā arī izveidot vienotu infrastruktūru. Iecere atbilst 

teritorijas plānojumam, tāpēc sagatavots atbilstošs lēmuma projekts, kuru komiteja atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt detālplānojuma izstrādi nekustamā īpašuma “Jaunmuižnieki”, Ķekavā, 

savrupmāju un/vai dvīņu māju apbūvei saskaņā ar darba uzdevumu. 

Lēmums pielikumā.  

 

 
Plkst. 16:17 deputāts Andris Ceļmalnieks aiziet no domes sēdes. 

 

25. 
Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:16:48) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – saņemts iesniegums ar lūgumu atļaut uzsākt detālplānojuma 

izstrādi zemes gabalā Katlakalnā ar mērķi zemi sadalīt rindu māju būvniecībai. Iecere atbilst 

teritorijas plānojumam, tāpēc sagatavots atbilstošs lēmuma projekts, kas komitejā guvis atbalstu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt detālplānojuma izstrādi nekustamā īpašuma “Jaunvidēji”, Katlakalnā, 

Ķekavas pagastā, rindu māju apbūvei saskaņā ar darba uzdevumu. 

Lēmums pielikumā.  
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26. 
Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:18:31) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – saņemts privātpersonas iesniegums ar lūgumu atļaut 

izstrādāt detālplānojumu ar mērķi īpašumu sadalīt un izveidot ceļa infrastruktūru. Šo jautājumu 

komiteja izskatīja vēl pērnā gada nogalē un virzīja uz domi, bet domes sēdē to neskatīja, jo ar 

balsojumu jautājumu no sēdes darba kārtības izslēdza, iemesls bija tāds, ka līdz domes sēdei 

nebija saņemts ar īpašnieku saskaņots administratīvais līgums. Šobrīd saskaņojums ir saņemts, 

tāpēc jautājums virzīts uz šo sēdi. Komitejā jautājums atbalstīts. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt detālplānojuma izstrādi nekustamā īpašuma “Vimbas”, Vimbukrogā, 

Ķekavas pagastā, savrupmāju apbūvei saskaņā ar darba uzdevumu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

27. 
Par grozījumiem domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:25:32) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – pērnā gada 20.decembra sēdē dome pieņēma lēmumu par 

lietošanas mērķa piešķiršanu nomas zemei, bet vēloties reģistrēt to Valsts zemes dienestā 

atklājās, ka lēmumā kadastra apzīmējums norādīts nepareizs, tāpēc ar šo lēmumu tiek precizēts 

kļūdainais kadastra apzimējums. Komitejā lēmuma projekts atbalstīts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus Ķekavas novada domes 2023.gada 20.decembra lēmumā Nr. 36 “Par 

nekustamā īpašuma lietošanas mērķa noteikšanu nomas zemes vienības daļai 

“Grantsbedres”, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā”. 

Lēmums pielikumā.  
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28. 
Par grozījumiem domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:27:24) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – šis ir tieši tāds pats jautājums, kā iepriekšējais, tikai attiecas 

uz citu zemes vienību. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav, un Žilko atklāj debates. 

Debatē Jerums. 

Žilko slēdz debates un pauž sēdes vadītāja viedokli. 

Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus Ķekavas novada domes 2023.gada 20.decembra lēmuma Nr. 37 “Par 

nekustamā īpašuma lietošanas mērķa noteikšanu nomas zemes vienības daļai nekustamajā 

īpašumā Baložu ielā 1, Baložos, Ķekavas novadā”. 

Lēmums pielikumā.  

 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu – 

Andris Vītols – viņš balsoja par, tomēr nepiekrīt Jeruma debatēs paustajai nostājai, jo domes 

sēde ir vienīgais atklātais forums, kur iedzīvotāji redz deputātu diskusijas un būtu skumji, ja tas 

tā nebūtu. 

Jerums atgādina, ka arī komiteju sēdes ir atklātas, un tāpēc Jerums priecājas, ka komiteju sēdes 

notiek klātienē, kaut pašvaldības ēkas slēgtajā stāvā. Viņš atgādina, ka jau ir diskutējis par 

attālināto komiteju sēžu pieejamību iedzīvotājiem, kas ir viens no aspektiem, kāpēc viņš atbalsta 

sēžu norisi klātienē. 

 

 

PRIEKŠSĒDĒTĀJA JAUTĀJUMS 

29. 
Par Drošības komitejas sastāva maiņu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:32:54) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – pērnā gada nogalē saņemts Rasnaces iesniegums, kurā viņa 

lūdz sevi atbrīvot no Drošības komitejas locekļa amata. Sagatavots atbilstošs lēmuma projekts, 

ar kuru Rasnaci atbrīvotu no amata un vienlaicīgi jāievēl kāds cits deputāts. Tika aptaujātas 

deputātes Putniņa un Jēkabsone, kuras domē ievēlētas no tās pašas politiskās partijas, bet viņas 

nevēlējās ieņemt šo amatu. Tā kā neviens deputāts neizteica vēlmi darboties šai komitejā, tad 

būtu jāmaina pašvaldības nolikums, nosakot citu komitejas locekļu skaitu, tomēr situāciju glāba 

domes priekšsēdētāja pirmais vietnieks, kurš uzņēmās atbildību un piekrita strādāt Drošības 

komitejā, par ko arī Žilko iesniedzis priekšlikumu. 

Vītols piekrīt darboties komitejā un uzskata, ka tas ir viņa pienākums. 
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Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Žilko, Andris Vītols, Pozņaks, Rasnace, Zvaigzne, Keisters, 

Variks, Aigars Vītols. 

Jēkabsone un Putniņa mutiski apliecina, ka nevēlas strādāt Drošības komitejā. 

Variks noraida Keistera iesniegtajā priekšlikumā izvirzīto viņa kandidatūru. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Andris Vītols, Pozņaks. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par iesniegtajiem priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Valta Varika - 

Grozīt pašvaldības nolikumu, nosakot 3 vai 7 drošības komitejas locekļu skaitu, un tad 

lemt par komitejas personāliju sastāvu, 

Atklāti balsojot 

ar 2 balsīm "Par" (Juris Jerums, Valts Variks), "Pret" – 12 (Aigars Vītols, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks),  

"Atturas" – 2 (Indra Priede, Karina Putniņa),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
   

 

 

2.priekšlikums no Jura Žilko - 

Amatā ievēlēt kandidātu, kurš saņēmusi visvairāk balsu - pusi vai vairāk balsu par. Ja par 

vairākiem kandidātiem ir saņemts vienāds vairākuma atbalsts, par šiem kandidātiem tiek 

balsots atkārtoti, 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
   

 

 

3.priekšlikums no Jura Žilko - 

Drošības komitejas sastāvā ievēlēt Andri Vītolu, 

Atklāti balsojot 

ar 5 balsīm "Par" (Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Karina 

Putniņa), "Pret" – nav, "Atturas" – 10 (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Nepiedalās" – 1 (Andris Vītols), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
   

 

Variks uzstāj, ka viņš atsaucis savu kandidatūru, tāpēc par Keistera priekšlikumu nav jābalso. 

Zvaigzne sniedz komentāru par šo situāciju. 
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4.priekšlikums no Arnolds Keisters - 

Drošības komitejas sastāvā ievēlēt Valtu Variku, 

Atklāti balsojot 

ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 1 (Valts Variks), "Atturas" – 4 (Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Juris Jerums, Karina Putniņa), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
   

 

 

5.priekšlikums no Valta Varika - 

Drošības komitejas sastāvā ievēlēt Juri Žilko, 

Atklāti balsojot 

ar 5 balsīm "Par" (Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts 

Variks), "Pret" – 2 (Andris Vītols, Dace Cīrule), "Atturas" – 9 (Aigars Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

 

Valts Variks izsaka deputāta pieprasījumu – Nosūtīt Vides aizsardzības un reģionālās attīstības 

ministrijai vēstuli, kurā lūgt skaidrojumu par situāciju, kad tika nobalsots par amata kandidātu 

kurš pirms tam atsauca savu kandidatūru. 

 

Priekšlikums par kuru netiek balsots 

Juris Jerums - Paplašināt komitejas locekļu skaitu no 5 uz 7 un ievēlēt gan Andri Vītolu, gan 

Valtu Variku, gan Juri Žilko, veicot atbilstošas izmaiņas pašvaldības nolikumā. 

 

Priekšlikumi kurus domes priekšsēdētājs novirza uz komitejām 

Valts Variks - Samazināt drošības komitejas locekļu skaitu līdz 3, attiecīgi veicot grozījumus 

pašvaldības nolikumā. 

Valts Variks - Palielināt drošības komitejas locekļu skaitu līdz 7, attiecīgi veicot grozījumus 

pašvaldības nolikumā. 

 

Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – 1 (Valts Variks),  “Atturas” – 1 (Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbrīvot Ķekavas novada domes deputāti Elīnu Rasnaci un ievēlēt Ķekavas novada domes 

deputātu Valtu Variku Ķekavas novada domes Drošības komitejā.  

Lēmums pielikumā.  
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Cīrule pauž viedokli par savu balsojumu – viņa atbalstīja Varika kandidatūru, jo darbā viņam ir 

pragmatisks skatījums uz lietām, arī lielas inženiertehniskās zināšanas, tāpēc uzskata, ka viņš 

varēs papildināt Drošības komitejas darbu ar vērtīgiem padomiem un darbiem. 

 

 

PIEBALSOTAIS JAUTĀJUMS 

30. 
Par dalību projektā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.8:24:26) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – saņemts ierosinājums par dalību Rīgas plānošanas reģiona 

sagatavotajā projektā, kur pieteikuma iesniegšanas termiņš ir 18.janvāris. Projekta vadošais 

partneris ir Kurzemes plānošanas reģions, bet dalību projektā vēl ņems arī citi, kā Ķekavas 

novads, Viru novads Igaunijā, Dienvidigaunijas tūrisma klāsteris, Kuldīgas novada pašvaldība, 

Liepājas valstspilsēta un tie lielā mērā ir tie paši partneri, kas piedalījušies projektā Ūdensceļi 1 

iepriekšējos gados. Projekta mērķis ir ūdenstūrisma attīstība, radot sociāli inovatīvus 

risinājumus publisko ūdeņu tuvumā, ūdens tūrisma maršrutu un produktu pieejamībai 

rekreācijas vajadzībām, lai izmantotu dažādas sabiedrības grupas, tai skaitā seniorus un 

cilvēkus ar kustību traucējumiem. Projekta kopējais finansējums ir 1,5 miljoni, savukārt Ķekavas 

pašvaldības līdzfinansējums būs 44550, no kuriem programma sedz 80% un pašvaldība 20%. 

Viņš norāda, ka šis ir tikai projekta pieteikums, un lai ņemtu tajā dalību, būs jāuzvar konkursā. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Ozoliņš, Putniņa, Žilko.  

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbalstīt projekta pieteikuma “Piekļuves veicināšana ūdens tūrisma aktivitātēm” 

(RIVERWAYS II / Upesceļi II) iesniegšanu INTERREG VI-A Igaunijas-Latvijas 

Programmas 2021.-2027.gadam 2. projektu iesniegumu konkursā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

Sēdi slēdz plkst. 17:32. 

 

Sēdes vadītājs  (1PARAKSTS)    Juris Žilko 

Sēdes protokolētāja: (2PARAKSTS)   Vija Milbrete 

 


